
Terms and Conditions 

These Terms and Condi�ons (“Terms”) govern your access to and use of our website, 

services, and products (collec�vely, the “Service”). By using or accessing our Service, 

you agree to comply with and be bound by these Terms. 

 

1. Acceptance of Terms 

By accessing or using our Service, you confirm that you have read, understood, and 

agree to be bound by these Terms and any addi�onal terms and policies referenced 

herein. 

 

2. Use of Service 

You agree to use the Service only for lawful purposes and in ways that do not infringe 

on the rights of others or restrict their use of the Service. 

 

3. Registra�on and Account Security 

If registra�on is required, you agree to provide accurate, current and complete 

informa�on and to maintain the security of your account creden�als. 

 

4. Intellectual Property 

All content, trademarks, logos, and intellectual property displayed on the Service are 

owned or licensed by Travel & Leisure Group Limited. You agree not to copy, 

distribute, or create deriva�ve works without prior wri2en permission. 

 

5. Limita�on of Liability 

To the fullest extent permi2ed by law, Travel & Leisure Group Limited shall not be 

liable for any damages arising out of or related to your use of the Service. 



 

6. Termina�on 

Travel & Leisure Group Limited reserve the right to suspend or terminate your access 

to the Service at our sole discre�on, without no�ce, for conduct that violates these 

Terms or is harmful to others. 

 

7. Changes to Terms 

Travel & Leisure Group Limited reserves the right to change, modify or amend this 

policy at any �me and will post those updates on this page. You are responsible for 

revisi�ng this page to review our privacy policy updates. 

8. Governing Law 

These Terms shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong 

Kong. 

 

9. Contact Us 

For any ques�ons or concerns regarding these Terms, please contact us at 3582 3088 

or WhatsApp 6589 8235 or email info@tlg.com.hk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



條款及細則 

本條款及細則（以下簡稱「本條款」）規範您對本網站、服務及產品（以下統稱

「本服務」）的使用。您在使用本服務前，請仔細閱讀並同意遵守本條款。繼續

使用即表示您同意接受本條款的約束。 

 

1. 接受條款 

您確認已閱讀、理解並同意遵守本條款及本網站所載的相關規定。 

 

2. 服務使用 

您同意僅以合法方式使用本服務，不會侵犯他人權利或干擾他人使用本服務。 

 

3. 註冊與帳戶安全 

若本服務需註冊帳戶，您須保證提供資料真實、準確並負責帳戶密碼安全。 

 

4. 智慧財產權 

本服務內所有內容（包括但不限於文字、圖像、標誌、商標等）均屬"旅遊與休

閒集團有限公司"所有或已獲授權使用，未經授權不得複製、散佈或改作他用。 

 

5. 責任限制 

於適用法律允許範圍內，"旅遊與休閒集團有限公司"不對因使用本服務所產生

的任何直接、間接、附帶或結果性損害承擔任何責任。 

 

6. 服務終止 

若用戶違反本條款或有損害他人權益之行為，"旅遊與休閒集團有限公司"有權



終止或暫停其服務，無需另行通知。 

 

7. 條款修訂 

"旅遊與休閒集團有限公司"保留在任何時候更改、修改或修正此政策的權利，

並會把最新的修改存放於此頁。閣下有責任返回瀏覽此頁細閱我們更新的私隱

政策。 

 

8. 適用法律 

本條款受香港法律管轄並依其解釋。 

 

9. 聯絡方式 

如有任何疑問，請透過以下方式聯絡我們： 

熱線：3582 3088; 

WhatsApp：6589 8235 

電郵：info@tlg.com.hk 


